



CP Photo

Ivan Maisky (à gauche) et Vincent Massey portent un toast à l'accord du 8 septembre 1942 sur la vente de blé canadien à l'Union soviétique.

Ivan Maisky (left) and Vincent Massey drink a toast to the agreement of September 8, 1942, for the sale of Canadian wheat to the Soviet Union.



CP Photo

Baptême de la princesse Margriet Francisca, fille de la princesse royale Juliana des Pays-Bas et du Prince Bernard, née à Ottawa le 19 janvier 1943. Un Décret en Conseil avait accordé l'exterritorialité à la chambre de la maternité afin que la naissance ait lieu en territoire néerlandais.

Christening of Princess Margriet Francisca, daughter of Princess Juliana of The Netherlands and Prince Bernard, born in Ottawa on January 19, 1943. An Order in Council had granted exterritoriality to a room in the maternity ward so that the birth could take place in Dutch territory.